
Uttalelser fra råd og utvalg - Budsjett 2025 

 

 

Arbeidsmiljøutvalgets behandling av sak 24/9 i møte 18.11.2024: 

Behandling 
Arbeidsmiljøutvalget er godt fornøyd med at Oppdal kommune klarer å håndtere en 
vanskelig økonomisk situasjon uten nedbemanning. 

Arbeidsmiljøutvalget er bekymret for det høye sykefraværet og det store økonomiske 
merforbruket i helse- og omsorgs enhetene. 

Vedtak 

Arbeidsmiljøutvalget er godt fornøyd med at Oppdal kommune klarer å håndtere en 
vanskelig økonomisk situasjon uten nedbemanning. 

Arbeidsmiljøutvalget er bekymret for det høye sykefraværet og det store økonomiske 
merforbruket i helse- og omsorgs enhetene. 

 

Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 24/15 i møte 
18.11.2024: 

Behandling 

Forslag til vedtak fra rådet: 

I forslaget til budsjett er det foreslått innsparinger innen Hjemmetjenesten. Rådet 
ønsker å spille inn at tilbudet Happy Teater ikke bør rammes av innsparingen. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt (3 stemmer). 

Vedtak 

I forslaget til budsjett er det foreslått innsparinger innen Hjemmetjenesten. Rådet 
ønsker å spille inn at tilbudet Happy Teater ikke bør rammes av innsparingen. 

 

Eldrerådets behandling av sak 24/13 i møte 18.11.2024: 

Behandling 

Felles tilleggsforslag fra Eldrerådet: 

•    Eldrerådet tar budsjettforslag for 2025 til orientering med følgende tilleggsforslag: 

•    Eldrerådet viser til verbalforslag om utvidelse av dagtilbud i Engveien til personer 
med demens ved budsjettbehandling sak 2023/205 og foreslår at det settes av 



økonomiske midler til en permanent økning av dette dagtilbudet. Dette innebærer 2 
ekstra dager pr måned. Dette tilsvarer 0.4 årsverk. 

•    Oppdal kommune sitt hukommelsesteam består i dag av 2 ansatte med til 
sammen 0,4 årsverk. Eldrerådet ber om at kommunens Hukommelsesteam som 
arbeider med kartlegging og diagnostisering samt tilbud til personer med 
begynnende demens, får tilført økte ressurser tik også å kunne arbeide med unge 
personer med demens. 

•    Eldrerådet ber om at forslag om husleie for pensjonistforeningen i Oppdalshallen 
tas opp til ny vurdering da eldrerådet mener pensjonistforeningens aktiviteter for 
eldre er et viktig forebyggende tiltak. 

Vedtak 

•    Eldrerådet tar budsjettforslag for 2025 til orientering med følgende tilleggsforslag: 

•    Eldrerådet viser til verbalforslag om utvidelse av dagtilbud i Engveien til personer 
med demens ved budsjettbehandling sak 2023/205 og foreslår at det settes av 
økonomiske midler til en permanent økning av dette dagtilbudet. Dette innebærer 2 
ekstra dager pr måned. Dette tilsvarer 0.4 årsverk. 

•    Oppdal kommune sitt hukommelsesteam består i dag av 2 ansatte med til 
sammen 0,4 årsverk. Eldrerådet ber om at kommunens Hukommelsesteam som 
arbeider med kartlegging og diagnostisering samt tilbud til personer med 
begynnende demens, får tilført økte ressurser tik også å kunne arbeide med unge 
personer med demens. 

•    Eldrerådet ber om at forslag om husleie for pensjonistforeningen i Oppdalshallen 
tas opp til ny vurdering da eldrerådet mener pensjonistforeningens aktiviteter for 
eldre er et viktig forebyggende tiltak. 

 

Ungdomsrådets behandling av sak 24/21 i møte 18.11.2024: 

Behandling 

Amalie Fossum kom med følgende forslag:   

Ungdomsrådet ber om at det bevilges penger til kantinedrift ved ungdomsskolen slik 
at elevene kan få et tilbud om sunn mat.   

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

Hannah Haarstad kom med følgende forslag:   

Helsesykepleierressursen blir styrket ved skolene slik at tilbudet om “åpen dør” kan 
utvides både på ungdomsskolen og videregående skole.   

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  



Fellesforslag fra ungdomsrådet:  

Det bevilges midler slik at det blir oppstart og planlegging av Auna Aktivitetspark i 
2025.   

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 

Ungdomsrådet tar budsjettforslag for 2025 til orientering med følgende tillegg:  

• Ungdomsrådet ber om at det bevilges penger til kantinedrift ved 
ungdomsskolen slik at elevene kan få et bedre tilbud om sunn mat.  

• Ungdomsrådet ber om at helsesykepleierressursen blir styrket ved skolene slik 
at tilbudet om “åpen dør” kan utvides både på ungdomsskolen og 
videregående skole.  

• Ungdomsrådet ber om at det bevilges midler til oppstart og planlegging av 
Auna aktivitetspark i budsjettet for 2025. 

 

Utvalg for bygg- og arealplansakers behandling av sak 24/78 i møte 19.11.2024: 

Behandling 

Forslag fra Utvalg for bygg- og arealplansaker: 

Utvalg for bygg- og arealplansaker tar forslag til budsjett 2025 til orientering. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 

Utvalg for bygg- og arealplansaker tar forslag til budsjett 2025 til orientering. 

 

Utvalg for drifts behandling av 24/40 i møte 20.11.2024: 

Behandling 

Linda Blindheim (Høyre) fremmet følgende forslag: 

1. Investeringen som er satt av til renovering og utbygging av Pikhaugen barnehage i 
investeringsbudsjettet utsettes på grunnlag av følgende: 

a. Det er tilstrekkelig dekning av barnehageplasser i kommunen per dags dato. 

b. Behovet for en aktivitetspark for ungdom vurderes som en høyere prioritet i 
inneværende periode, basert på et økende behov for tilrettelegging av positive 
fritidstilbud for denne aldersgruppen. 

Midlene som var planlagt til Pikhaugen barnehage omdisponeres til oppføring av 
Auna aktivitetspark.  



Den foreslåtte omdisponeringen dekkes gjennom omprioritering i 
investeringsbudsjettet. 

Begrunnelse: 

1. Barnehagekapasitet: Gjeldende tall viser at kommunen har tilstrekkelig kapasitet til 
å møte behovet for barnehageplasser. Økt areal vurderes derfor ikke som en 
presserende investering.  

2. Behov for ungdomstilbud: Ungdom i kommunen mangler tilstrekkelige fritidstilbud, 
og etablering av Auna aktivitetspark vil kunne fremme fysisk aktivitet, sosial 
inkludering og forebyggende tiltak mot utenforskap. 

3. Økonomisk ansvarlighet: Omdisponering av midler til Auna aktivitetspark gir 
kommunen en mulighet til å ivareta ungdoms behov uten å øke den totale 
investeringsrammen. 

Investering i Pikhaugen barnehage utsettes, og midlene omdisponeres til Auna 
aktivitetspark. Dette vil sikre bedre tilpasning til innbyggernes aktuelle behov og en 
mer effektiv bruk av kommunens investeringsmidler. 

 
For forslaget stemte 2: Alexandra Nøstdal (Frp), Linda Blindheim (H) 
Imot forslaget stemte 5: Gry Terese Hoel (AP), Ingrid Sylthe Viken (AP), Heidi Pawlik 
Carlson (KrF), Rolf Sverre Holum (SP), Ingvild Vikan (SV) 

Dermed ble forslaget ikke vedtatt. 

Innstilling: 

Utvalg for drift tar saken til orientering. 

 
For forslaget stemte 7: Gry Terese Hoel (AP), Ingrid Sylthe Viken (AP), Alexandra 
Nøstdal (Frp), Linda Blindheim (H), Heidi Pawlik Carlson (KrF), Rolf Sverre Holum 
(SP), Ingvild Vikan (SV) 

Dermed er innstillingen vedtatt. 

Vedtak 

Utvalg for drift tar saken til orientering. 


